



**BHM Capital Financial Services P.S.C**

**Announcement for Opening the Nominations for the  
Board of Directors Membership**

**شركة بي اتش ام كابيتال للخدمات المالية - شركة مساهمة خاصة**

**الإعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة**

The Board of Directors of BHM Capital Financial Services is pleased to announce to the shareholders the opening of nominations for the membership of the Board of Directors of the Company during the period from 8:00 AM on Friday, 13 December 2024 to 4:30 PM Friday, 27 December 2024.

يتشرف مجلس إدارة بي اتش ام كابيتال للخدمات المالية بإعلام السادة المساهمين عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة الشركة وذلك خلال الفترة الممتدة من الساعة 8 صباحاً من يوم الجمعة الموافق 13 ديسمبر 2024 إلى الساعة 4:30 مساءً يوم

الجمعة الموافق 27 ديسمبر 2024

Any Person/ Shareholder who meets the conditions of nomination for the Board of Directors' membership may nominate himself/herself for the membership by submitting an application to the Company's management at its Head Office located on the 49th floor, Vision Tower, Dubai

ولكل شخص/مساهم توافرت فيه شروط الترشيح لعضوية مجلس الإدارة، أن يرشح نفسه لعضوية المجلس بموجب طلب يتقدم به إلى إدارة الشركة في مقرها الرئيسي الكائن في الطابق 49، برج فيجن، الخليج التجاري، دبي، الإمارات العربية المتحدة،



International Financial Centre, Dubai, United Arab Emirates,  
Email: IR@bhmuae.ae The application shall enclose a  
biography of the applicant and the capacity of membership  
for which he/she wishes to nominate himself/herself, as well  
as other applicable forms and undertakings.

هاتف 04524555 البريد الالكتروني IR@bhmuae.ae على أن يرفق بالطلب

نبذة تعريفية عن مقدمه وصفة العضوية التي يرغب في ترشيح نفسه على أساسها

والنماذج والتعهدات الأخرى كما ينطبق.

### شروط عامة:

- The total number of Board of Directors members to be elected is Five Members or seven if the General Assembly approves item number 3 on the General Assembly's agenda.
- The nomination period for board membership will remain open for ten (14) days from the date of this announcement, in accordance with the provisions of Article (16) of Ministerial Decision No. 137/2024 On the Regulation of the Registrar's Work, Controls

• عدد الأعضاء المطلوب انتخابهم لعضوية مجلس الإدارة خمسة أعضاء، أو

سبعة في حال موافقة الجمعية العمومية على البند رقم 3 من بنود الجمعية.

• سيظل باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة مفتوحاً لمدة (14) يوم من

تاريخ الإعلان وذلك وفقاً لمتطلبات المادة رقم (16) من القرار الوزاري

رقم (137) لسنة 2024 بشأن تنظيم أعمال المُسجل وضوابط الشركات  
of Private Joint Stock Companies and the Rules of  
Governance.

المساهمة الخاصة وقواعد الحوكمة.

- يشترط فيمن يرشح نفسه لعضوية مجلس الإدارة أن تنطبق عليه الشروط الواردة في المرسوم بقانون اتحادي رقم (32) لسنة 2021 بشأن الشركات التجارية والقرار الوزاري رقم (137) لسنة 2024 بشأن تنظيم أعمال المُسجل وضوابط الشركات المساهمة الخاصة وقواعد الحوكمة.
- Candidates for board membership must meet the qualifications stipulated in Federal Decree-Law No. 32 of 2021 on commercial companies and Ministerial Decree No. 137 of 2024 Ministerial Decision No. 137/2024 On the Regulation of the Registrar's Work, Controls of Private Joint Stock Companies and the Rules of Governance.
- أن يرفق بطلب الترشيح المستندات المشار إليها في المادة (16) من القرار الوزاري رقم (137) لسنة 2024 بشأن تنظيم أعمال المُسجل وضوابط الشركات المساهمة الخاصة وقواعد الحوكمة.
- The nomination application shall enclose the documents specified in Article (16) of Ministerial Decision No. 137/2024 On the Regulation of the Registrar's Work, Controls of Private Joint Stock Companies and the Rules of Governance.

- لا يجوز للمرشح بعد غلق باب الترشح التنازل عن ترشحه لشخص آخر.
- ستقوم الشركة بنشر أسماء المرشحين وبياناتهم الخاصة بالترشيح في لوحة الإعلانات الموجودة بالمقر الرئيسي للشركة وعلى موقع الشركة الإلكتروني ([www.bhmuae.ae](http://www.bhmuae.ae)) بتاريخ 27 ديسمبر 2024.
- سيتم موافاة وزارة الاقتصاد بقائمة أسماء المرشحين بعد غلق باب الترشح.
- The candidate may not, after closing the nomination, relinquish his nomination to another person.
- The Company will publish the list of nominees, and their details related to their nomination at its website ([www.bhmuae.ae](http://www.bhmuae.ae)) on 27 December 2024.
- The Ministry of Economy will be provided with the list of the candidates' names after closing the nomination.